
SI de Cass� recorda que ja va proposar una baixada de sous

dels regidors
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SI ha compler t aquests dies el seu quar t mes a l'Ajuntament de Cass� de la Selva i per aix� ha aprof itat per fer

balan� d'aquesta primera etapa a l'oposici�. En un moment en qu� el municipi est� condicionat per una situaci�

econ�mica delicada, el par tit explica que al primer ple al que van poder assistir ja van presentar una moci� "molt

ben calculada i estudiada" per rebaixar els sous dels c�rrecs electes. SI recorda que la proposta va ser

rebutjada pels regidors dels altres grups, "que va evitar una mostra d'austeritat i coher�ncia per par t del

consistori".

Un altre dels punts de la gesti� dels darrers quatre mesos en el que el par tit de l'oposici� posa especial �mfasi

�s en la cr�tica a l'alcalde per haver denegat una moci�, pactada per tots els grups de l'oposici�, per la

rehabilitaci� del cam� dels metges, reclamada pels ve�ns de les Gavarres que van assistir al darrer ple municipal

per expressar la seva queixa. "No va ser admesa per l'alcalde argumentant motius legals, tot i ser 7 regidors

contra 6", recorda el par tit.
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